
 

REFERAT 

Fra styremøte i Harstad Båtforening. 

Nr: 6/2021 
 

Tid 11.oktober 2021 kl. 1830 Sted Karlotbrygga 

  Referent Mona Kristine Jensen 

 

Deltakere Sissel Olsen, Trond Henningsen, Mona Kristine Jensen, Frode Bygdnes, Ingar 
Paulsen 

Meldt forfall Oddvar Teigland, Svein Ole Karlsen 

  

Tiltredende  

Kopi sendt  

Neste møte  

 

INNHOLD 

20-2021 Gjennomgang av saker som kom opp på møtet med foreningens 
tillitsvalgte. 
 
Husstyrets rolle ift Underhuset. 
Styret går i dialog med husstyret ift hvilken rolle de skal har knyttet til 
Underhuset.  
 
Bryggene: 
Oppsummering av status på arbeid som er gjort ved noen av bryggene.  
Noe av det som fremkom 

- Slitasje på kjettinger brygge 5, bør skiftes 
- Gjesteplasser ikke tilfredsstillende 
- Dekke på brygge 4 slitt, bør smøres 
- Uteliggere brygge 4 bør byttes 
- Dekke på dieselkai må fornyes 
- Brygge 1, tilleggsfortøyninger kommer på plass denne høsten 

 
 
Dugnad: 
Ingen dugnad settes opp denne høsten 
 
 

 



Dieselanlegget: 
Fungerer nå bra. Dieselkai trenger vedlikehold / utskiftninger. 
 
HavnaMi: 
Ikke alle er like tilfreds med nytt faktura-system. Medlemmer som 
ønsker papirfaktura bes ta kontakt med kasserer/styret. 
 
 
Innspill og oppgaver fra møtet med tillitsvalgte er fordelt mellom 
styrets medlemmer.  
 

21-2021 Lån/ utleie av Underhuset til medlemmer 
Forespørsel fra medlemmer om å leie Underhuset. 
 
Havneregulativ fastsatt 2020 skriver at leie av Underhuset forutsetter 
medlemskap i HBF og priser seg til kr 500,-.  
 
Saken tas til drøfting med husstyret ift oppfølging knyttet til renhold, 
utleiekontrakt mm.  
 
Leder svarer ut henvendelser 
 

 

22-2021 Forberedelse til medlemsmøtet 20.10.21 
 
Medlemsmøte 20.10.21 kl 1800 på Karlottbrygga. 
Invitasjon er sendt pr sms til medlemmene samt lagt ut på HBF 
hjemmeside.  
 
Det sendes påminnelse og agenda samt at det legges ut informasjon på 
HBF facebook side.  
 
Agenda utarbeides og leder sender ut.  
 

 

23-2021 Status havnesjef 
 
Utsettes til neste møte pga frafall havnesjef  
 

 

24-2021 Status økonomi 
 
Kasserer orienterer om status.  
Foreningen har nå ett regnskapssystem i standardisert oppsett. Mer 
brukervennlig og forenkler kassererjobben betydelig.  
 
Pr. i dag drives foreningen med overskudd og har en ok økonomisk 
situasjon.  
 
Postkassen sies opp; og foreningen benytter postkassen i havna.  
(det mottas for øvrig lite post) 
 
 
 

 



25-2021 Henvendelse fra 3 tidligere tillitsvalgte om reduks i havneleie mm. 
 
Styret imøtekommer på de fleste punkter og leder svarer ut 
henvendelsen.  
 

 

26-2021 Tilskudd sjøvettopplæring for barn 
 
Utsettes til neste møte.  

 

 


